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   PROTOKÓŁ NR VI/2024 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W SULMIERZYCACH 

ODBYTEJ W DNIU 25 LISTOPADA 2024 ROKU, O GODZ. 8:00 

W SALI NARAD URZĘDU MIEJSKIEGO 

 

Na podstawie artykułu 20 ustęp 2 ustawy o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dziennik 

Ustaw z 2024 r., pozycja 1465) Przewodniczący Rady Miejskiej – Krzysztof Pauliński o godz. 

8:00 w sali narad Urzędu Miejskiego otworzył VI sesję Rady Miejskiej w Sulmierzycach.  

Na podstawie listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu Przewodniczący Rady 

stwierdził, że w sesji bierze udział 15 radnych. tj. 100 % ustawowego składu Rady i jest to 

podstawą do obradowania i podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący powitał Burmistrza Sulmierzyc pana Dariusza Dębickiego, Sekretarza Miasta 

panią Karinę Błaszczyk, Skarbnika Miasta pana Kamila Karbowiaka, Prezesa OSP pana 

Szymona Matybę, Radcę prawnego pana Jakuba Małeckiego oraz panią z obsługi Rady i pana 

Marcina Lisa pracownika Urzędu.  

 

Przewodniczący poinformował, że na podstawie przepisu art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie 

gminnym obrady Rady Miejskiej w Sulmierzycach są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. W związku z powyższym podczas wypowiedzi poprosił 

o zachowanie przepisów dotyczących ochrony danych osobowych.  

Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad. 

 

Ad 2. Porządek obrad: 

1. Otwarcie 

2. Przedstawienie porządku obrad 

3. Wystąpienia zaproszonych gości 

4. Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z okresu międzysesyjnego 

5. Przyjęcie protokołu z V sesji 

6. Wnioski i oświadczenia radnych 

7. Interpelacje i zapytania radnych 

8. Informacja na temat ochrony przeciwpożarowej na terenie miasta 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 



2 
 

 a) powierzenia niektórych spraw związanych z utrzymaniem czystości na drogach 

powiatowych wraz z pielęgnacją zieleni w obrębie miejscowości Sulmierzyce 

 b) przyjęcia wykonania zadania związanego z pielęgnacją zieleni na drogach powiatowych 

zamiejskich na terenie Miasta Sulmierzyce w 2025 r. 

 c) przyjęcia wykonania zadania zarządcy dróg publicznych powiatowych na realizację 

niektórych spraw związanych z zimowym utrzymaniem dróg i ulic powiatowych na terenie 

Miasta Sulmierzyce 

 d) zaliczenia dróg do kategorii gminnych 

 e) wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości oznaczonej działką nr 2210/2 prawem 

służebności gruntowej. 

 f) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

 g) uchwalenia Programu współpracy miasta Sulmierzyce z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

wolontariacie na 2025r. 

    h) zamiany uchwały dotyczącej szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 i)  zmieniający uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

 j) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce na lata 

2024-2043 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne głosy i wnioski 

12. Zakończenie                                                                    

Przewodniczący poprosił o wprowadzenie do porządku obrad pkt 9 dot. zajęcia stanowiska 

Rady w sprawie sprzeciwu wobec realizacji inwestycji polegającej na uruchomieniu fermy 

drobiu w Sulmierzycach. Ponadto poinformował, że w związku z tą zmianą pozostałe pkt. 

porządku obrad ulegną zmianie numerycznej. 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad pkt 9 dot. zajęcia stanowiska Rady w sprawie sprzeciwu 

wobec realizacji inwestycji polegającej na uruchomieniu fermy drobiu w Sulmierzycach.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie 

2. Przedstawienie porządku obrad 

3. Wystąpienia zaproszonych gości 

4. Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z okresu międzysesyjnego 

5. Przyjęcie protokołu z V sesji 

6. Wnioski i oświadczenia radnych 

7. Interpelacje i zapytania radnych 

8. Informacja na temat ochrony przeciwpożarowej na terenie miasta 

9. Stanowisko Rady Miejskiej w Sulmierzycach w sprawie sprzeciwu wobec realizacji 

inwestycji polegającej na uruchomieniu fermy drobiu w Sulmierzycach. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a) powierzenia niektórych spraw związanych z utrzymaniem czystości na drogach 

powiatowych wraz z pielęgnacją zieleni w obrębie miejscowości Sulmierzyce 

 b) przyjęcia wykonania zadania związanego z pielęgnacją zieleni na drogach powiatowych 

zamiejskich na terenie Miasta Sulmierzyce w 2025 r. 

 c) przyjęcia wykonania zadania zarządcy dróg publicznych powiatowych na realizację 

niektórych spraw związanych z zimowym utrzymaniem dróg i ulic powiatowych na terenie 

Miasta Sulmierzyce 

 d) zaliczenia dróg do kategorii gminnych 

 e) wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości oznaczonej działką nr 2210/2 prawem 

służebności gruntowej. 

 f) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

 g) uchwalenia Programu współpracy miasta Sulmierzyce z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

wolontariacie na 2025r. 

    h) zamiany uchwały dotyczącej szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 i)  zmieniający uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 
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 j) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce na lata 

2024-2043 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne głosy i wnioski 

13. Zakończenie          

 

Ad 3. Wystąpienia zaproszonych gości 

Wobec nieobecności na Sesji zaproszonych gości Przewodniczący przeszedł do kolejnego pkt 

porządku obrad.  

 

Ad 4. Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z okresu międzysesyjnego 

Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie zostało zamieszczone w systemie e-sesja, 

następnie otwarł dyskusję nad sprawozdaniem. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu.  

Radny Roman Szczesnowski zapytał o spotkanie z Burmistrzem Milicza w sprawie budowy 

ścieżki piezo-rowerowej w kierunku Gołkowa.  

Radna Agnieszka Woszczyńska zadała pytania dotyczące: spotkania z konserwatorem 

zabytków, Zgromadzenia Związku Międzygminnego EKO SIÓDEMKA, informacji, którą 

otrzymali mieszkańcy dot. przemalowania pojemników na odpady zmieszane, ponadto 

zwróciła uwagę na błędnie wpisaną datę podpisania umowy oraz brak informacji nt. spotkania 

w sprawie planowanej budowy fermy drobiu. Radny Bartosz Kokot zapytał o spotkanie dot. 

zamiaru połączenia instytucji kultury.  

Odpowiedzi na  pytania udzielił Burmistrz Dariusz Dębicki.  

W związku z brakiem dalszych pytań do sprawozdania Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z okresu międzysesyjnego 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 
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Ad 5. Przyjęcie protokołu z V sesji 

Przewodniczący poinformował, że protokół z sesji były dostępne w Biurze Rady oraz 

udostępniony w systemie e-sesja.  

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych ma pytania lub uwagi do protokołu. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z V sesji 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

 

Ad 6. Wnioski i oświadczenia radnych 

Przewodniczący poinformował, że na jego ręce nie wpłynęły żadne wnioski i oświadczenia 

radnych.  

 

Ad 7. Interpelacje i zapytania radnych  

Przewodniczący Rady stwierdził, że nie wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie. Wobec 

powyższego zapytał czy ktoś z radnych chce złożyć interpelację lub zapytanie. 

Żaden z radnych nie złożył interpelacji ani zapytania.  

 

Ad 8.  Informacja na temat ochrony przeciwpożarowej na terenie miasta 

Informacje na temat działalności OSP Sulmierzyce przedstawił prezes Szymon Matyba. Udział 

w dyskusji wzięli:  Przewodniczący Rady Krzysztof Pauliński, Skarbnik Kamil Karbowiak, 

Burmistrz Dariusz Dębicki, ponadto na obrady została zaproszona Pani Urszula Sobierajska, 

która wyjaśniła sytuację związaną z  przeznaczeniem środków z budżetu miasta na badania 

lekarskie dla strażaków. Ponadto głos  w dyskusji zabrała Radna Agnieszka Woszczyńska, 

Radny Marcin Gruszczyński, Radny Marek Matyba, Radny Michał Bochniak, Radna Krystyna 

Ignaszewska, Radny Roman Szczesnowski.  
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Ad 9. Stanowisko Rady Miejskiej w Sulmierzycach w sprawie sprzeciwu wobec realizacji 

inwestycji polegającej na uruchomieniu fermy drobiu w Sulmierzycach. 

Treść stanowiska odczytał Wiceprzewodniczący Rady Dariusz Szczęch.  

Głos w tej sprawie treści stanowiska zabrał Radny Bartosz Kokot, Burmistrz Dariusz Dębicki, 

Przewodniczący Rady, Radna Natalia Kubiak, Radna Krystyna Ignaszewska, Radny Mikołaj 

Paryas.  

Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosowano w sprawie:  

Wyrażenia stanowiska Rady Miejskiej w sprawie sprzeciwu wobec realizacji inwestycji 

polegającej na uruchomieniu fermy drobiu w Sulmierzycach 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, 

Krzysztof Pauliński, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

PRZECIW (1) 

Bartosz Kokot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mikołaj Paryas, Roman Szczesnowski 

Przewodniczący stwierdził, że Rada zajęła stanowisko w sprawie sprzeciwu wobec realizacji 

inwestycji polegającej na uruchomieniu fermy drobiu w Sulmierzycach. 

Treść stanowiska stanowi załącznik nr 3 do protokołu,.  

Radna Agnieszka Woszczyńska poinformowała, że Radni w tej sprawie zbierali podpisy wśród 

mieszkańców  i zostaną one załączone do zajętego stanowiska przez Radę.  

Przerwa 15 min. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) powierzenia niektórych spraw związanych z utrzymaniem czystości na drogach 

powiatowych wraz z pielęgnacją zieleni w obrębie miejscowości Sulmierzyce 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 
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projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

powierzenia niektórych spraw związanych z utrzymaniem czystości na drogach powiatowych 

wraz z pielęgnacją zieleni w obrębie miejscowości Sulmierzyce 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

aAgnieszka Woszczyńska 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

VI/43/2024 w sprawie powierzenia niektórych spraw związanych z utrzymaniem czystości 

na drogach powiatowych wraz z pielęgnacją zieleni w obrębie miejscowości Sulmierzyce 

Uchwała stanowi załącznik nr 4  do protokołu 

 

b) przyjęcia wykonania zadania związanego z pielęgnacją zieleni na drogach 

powiatowych zamiejskich na terenie Miasta Sulmierzyce w 2025 r. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia wykonania zadania związanego z pielęgnacją zieleni na drogach powiatowych 

zamiejskich na terenie Miasta Sulmierzyce w 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

VI/44/2024 w sprawie przyjęcia wykonania zadania związanego z pielęgnacją zieleni na 

drogach powiatowych zamiejskich na terenie Miasta Sulmierzyce w 2025 r. 

Uchwała stanowi załącznik nr 5  do protokołu 

 

c) przyjęcia wykonania zadania zarządcy dróg publicznych powiatowych na 

realizację niektórych spraw związanych z zimowym utrzymaniem dróg i ulic 

powiatowych na terenie Miasta Sulmierzyce 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia wykonania zadania zarządcy dróg publicznych powiatowych na realizację niektórych 

spraw związanych z zimowym utrzymaniem dróg i ulic powiatowych na terenie Miasta 

Sulmierzyce 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

VI/45/2024 w sprawie przyjęcia wykonania zadania zarządcy dróg publicznych 

powiatowych na realizację niektórych spraw związanych z zimowym utrzymaniem dróg 

i ulic powiatowych na terenie Miasta Sulmierzyce 

Uchwała stanowi załącznik nr 6  do protokołu 

 

d) zaliczenia dróg do kategorii gminnych 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

zaliczenia dróg do kategorii gminnych 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

VI/46/2024 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii gminnych 

Uchwała stanowi załącznik nr 7  do protokołu 

 

e) wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości oznaczonej działką nr 2210/2 prawem 

służebności gruntowej. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 
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projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości oznaczonej działką nr 2210/2 prawem 

służebności gruntowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Jan Januszkiewicz, Adam 

Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj 

Paryas, Krzysztof Pauliński, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krystyna Ignaszewska, Roman Szczesnowski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

VI/47/2024 w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości oznaczonej działką 

nr 2210/2 prawem służebności gruntowej. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8  do protokołu 

 

 f) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaproponowała wzrost stawek podatku od nieruchomości o 2,7% 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaproponowała wzrost stawek podatku od nieruchomości o 2,7% 

Głos w sprawie uchwały zabrał  Burmistrz Dariusz Dębicki.  

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

VI/48/2024 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

Uchwała stanowi załącznik nr 9  do protokołu 

 

g) uchwalenia Programu współpracy miasta Sulmierzyce z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego wolontariacie na 2025r. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Programu współpracy miasta Sulmierzyce z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

wolontariacie na 2025r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

VI/49/2024 w sprawie uchwalenia Programu współpracy miasta Sulmierzyce z 
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organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego wolontariacie na 2025r. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10  do protokołu 

 

h) zmiany uchwały dotyczącej szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

zamiany uchwały dotyczącej szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

VI/50/2024 w sprawie zmiany uchwały dotyczącej szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 
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oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania. 

Uchwała stanowi załącznik nr 11  do protokołu 

 

i) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie 

zmieniający uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

VI/51/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

Uchwała stanowi załącznik nr 12  do protokołu 

 

j)  zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce 

na lata 2024-2043 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 



14 
 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

 

Głosowano w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce na lata 

2024-2043 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Adam Kierakowicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, 

Marek Matyba, Mikołaj Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, 

Agnieszka Woszczyńska 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

VI/52/2024 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Sulmierzyce na lata 2024-2043 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu 

 

Ad 11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych  

Przewodniczący Rady stwierdził, że na jego ręce wpłynęły trzy zapytania Radnej 

Woszczyńskiej, na które udzielił odpowiedzi Burmistrz Dariusz Dębicki. Głos w tej sprawie 

zabrała Radna Woszczyńska.   

 

Ad 12. Wolne głosy i wnioski 

Przewodniczący Rady otwarł dyskusję, w której udział wzięli:  

Burmistrz Dariusz Dębicki w sprawie planowanej budowy fermy drobiu w Sulmierzycach oraz  

w sprawie koszy na psie odchody.  

Radna Agnieszka Woszczyńska zabrała głos w następujących sprawach: 

- w sprawie objęcia ochroną zbiornika GZWP nr 309.  

- udrożnienia przejścia przy moście na ulicy Błonie,  

- w sprawie gabloty informacyjnej, która znajdują się w parku,  

- w sprawie pism, które otrzymują mieszkańcy dot. korekt faktur za wodę oraz dodatkowej 

opłaty abonamentowej za podliczniki oraz liczniki na fakturach  

- w sprawie słupków informacyjnych, które pojawiły się w mieście przy drodze Wojewódzkiej  
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Odpowiedzi na zadane pytania udzielił Burmistrz Dariusz Dębicki. Na pytania dotyczące korekt 

faktur za wodę oraz opłaty abonamentowej za podliczniki oraz liczniki odpowiedział 

Kierownik ZUK Ireneusz Knychała. Głos w tej sprawie zabrał również Radny Bartosz Kokot 

oraz Przewodniczący Rady.   

Radny Michał Bochniak zadał pytanie w sprawie objęcia ochroną zbiornika GZWP nr 309 oraz 

w sprawie problemów z kanalizacją deszczowa na ulicy Granowice. Głos w sprawie kanalizacji 

deszczowej zabrał  Kierownik ZUK oraz Skarbnik Miasta.  

Radny Adam Kierakowicz zabrał głos w sprawie ewentualnego usunięcia wierzby, która rośnie 

przy SDK. Odpowiedzi w tej sprawie udzieliła Sekretarz Miasta.  

Przewodniczący Rady poinformował o planowanych posiedzeniach  Rady w miesiącu grudniu 

oraz o spotkaniu ze Świętym Mikołajem, które zaplanowano na dzień 6 grudnia pod 

sulmierzyckim ratuszem.  

 

Ad 13. Zakończenie   

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Sulmierzycach o godzinie 10:20  zamknął VI Sesję Rady Miejskiej w Sulmierzycach.  

 

Protokołowała: 

Beata Mączak 


